
Protokoll Styrelsemöte Timmernabbens Samhällsförening 

Tid: 2017-08-29 

Plats: Gabriel Keramik, Timmernabben 

Närvarande: Lars Burmeister,RoseMarie Bergqvist, Reino Dahlberg, 
Håkan Sjöborg, Henric Nilsson. 

1. Ordföranden hälsade samtliga välkomna samt förklarade mötet 
öppnat. 

2. Dagordningen föredrogs och godkändes. 

3. Till sekreterare för dagens möte valdes RoseMarie. 

4. Föregående mötes protokoll godkändes. 

5. Medlemsmatrikel under uppförande. Det är ca 240 betalande 
hushåll. Ett stort antal av dessa har meddelat sin e-post. 

6. Henric lägger under mötets gång upp en e-post för föreningen som 
heter tfsmedlem@gmail.com och lösen är tsf38052. Håkan ansvarar 
för denna. 

7. Mötet beslutar att inte ha några mer utskick i brevlådor under 
hösten.  

8. Tillstånd har erhållits för att minska skarvbeståndet med 1000 st.  

9. Sittbänk utplacerad vid GC-väg Ålem, positiv respons från 
allmänheten. Lars kollar upp status GC-väg Mönsterås. 

10. Kommunen har inte vidtagit några åtgärder för att snygga till vid 
badplatsen Danska varvet ej heller vid Fagervik. Lars tänker ta upp 
Fagervik med Tomas Nilsson för att få till en slags plan för de 
kommande åren, där TSF bör vara en aktör.                           
Kommunen har satt upp två nya fotbollsmål vid hamnplan efter 
Henriks framställan. Han har även fått information att det kommer upp 
fler 30 skyltar utmed Varvsvägen.  

11.Detaljplan för hamnplan är överklagad av Båtklubben med 
anledning av sopstationens placering. 
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12. Med anledning av en förfrågan från en privat grupp att erhålla 
sponsring från TSF för att anordna kräftskiva, diskuterade mötet detta, 
olika åsikter framkom och frågan bordlades tills nästa möte. 

9. Årsmötet bestämdes preliminärt till 15 oktober. Filadelfias lokaler 
framkom som ett alternativ till Korsvirkeshuset som plats. Filadelfias 
verksamhet har upphört i T-nabben. Då styrelsen är valberedning och 
flera leamöters mandat går ut i år kommer nog ett möte att hållas 
under september, Lars återkommer i detta. 

10. Mötet avslutades. 

Vid protokollet: 

RoseMarie Bergqvist 


